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Datum verzoek: 29 juni 2015

Aan: wethouder Verbraak

Betreft: Jan Tinbergen Gollege

ln de B&W Besluitenlijst t.b.v. raadsleden van 23 juni jl. wordt aangekondigd dat de Raad nog een
raadsmededeling zal ontvangen over het besluit van het College om het JTC eenmalig met twee
tijdelijke lokalen uit te breiden voor de duur van maximaal 2 jaar.

ln de BNdeStem van vandaag is te lezen dat het JTC definitief te klein blijkt te zijn gehuisvest. Dit
gegeven was er al toen bleek dat de huidige nieuwe locatie aan het ZOK te klein was om ook de
Azaleastraat mede te huisvesten. Nu ook daar noodlokalen herrijzen en de verwachte dip in
leerlingenaantallen uitblijft, is de nood weer aan de man.

Want heeft de Gemeente nog wel de financiële middelen om te investeren in nieuwbouw en is het
College voornemens dat te doen? De fractie van de VLP is tegenstander van noodlokalen op zowel
basisscholen, kinderdagverblijven en middelbare scholen/ROC's. Wij ervaren een noodlokaal als iets

structureels, teruvijl het woord "nood" toch echt uit zou moeten spreken dat er een andere oplossing
nodig is.

Daarom vraagt de VLP het College om actie en een actieplan. Wij komen daartoe met de volgende
vragen:

1) Wat zijn de leerlingenaantallen van het JTC, DaVinci, Gertrudis en Norbertus College sinds de
opening van het nieuwe JTC?

2) ls er een groei waarneembaar van leerlingen van buiten Roosendaal? Zo ja, welke scholen
profiteren hier het meeste van?

3) Wat zijn de verwachtíngen van het aantal leerlingen op de diverse scholen voor de komende
twee jaar, gezien de demografische ontwikkelingen?

4) Welke financiële reserves zijn nog beschikbaar voor nieuwbouw van lokalen/scholen of
verbouw van scholen?

5) ls er een plan voor renovatie/onderhoud van het Getrudis en Norbertus College gepland, en

zo ja, wanneer staat er wat dan gepland?
6) Komt u met een compleet plan van aanpak voor de opvang van de structurele toename van

het aantal leerlingen op het JTC, zo ja op welke termijn kunnen we dit verwachten?

Ten Slotte:

7) Wanneer mogen wij de in de B&W Besluitenlijstvan 23 juni jl. aangekondigde
raadsmededel ing veruvachten?

Namens de VLP,

Arwen van Gestel



Wij beantwoorden de vragen als volgt:

1. Het JTC is sinds 2012 gevestigd in de nieuwbouw aan de Burgemeester Schneiderlaan.
Onderstaande tabel geeft de verdeling van het aantal leerlingen aan over de diverse scholen
voor voortgezet onderwijs per 1 oktober:

Sshool ?014 20r3 2012
Da Vinci College 874 899 879
Gertrudis College 1414 1430 1566

Norbertus College 1310 1337 1398

Jan Tinbergen College 1474 1367 I 306

2. We weten dat leerlingen buiten Roosendaal kiezen voor de voortgezet onderwijsscholen in
Roosendaal. Gelet op bovenstaande tabel maakt het Jan Tinbergen College op dit moment
de grootste groei door. Dit wil niet zeggen dat de leerlingen buiten Roosendaal enkel kiezen
voor het Jan Tinbergen College.

3. Per 1 juli2014 is er een leerlingenprognose opgesteld door pronexus. Deze prognose laat het

volgende beeld zien:

&üpo; 30îr wn
Da Vinci College 880 874
Gertrudis College 1383 1374
Norbertus College 1311 1296
Jan Tinbergen College 1578 1569

4. De Bestemmingsreserve Onderwijshuisvesting is beschikbaar en is volgens de jaarrekening
2Q14 op 1 januari 2015 C 14,4 mln groot.

5. Er zl¡n op dit moment geen concrete plannen voor renovatie/ grootschalig onderhoud voor het
Gertrudis en Norbertus College. Volgens de huidige wetgeving zijn schoolbesturen zelf
verantwoordelijk voor onderhoud en renovatie. De staat van onderhoud is voor de gemeente
onderwerp van gesprek. Op dit moment worden er gesprekken gevoerd met de
schoolbesturen over de doordecentralisatie onderwijshuisvesting en is de huisvesting van
Gertrudis en Norbertus onderwerp van gesprek.

6. Op dit moment wordt in samenspraak met het JTC gezocht naar een structurele oplossing
voor de huisvesting komende jaren. Naar verwachting zal deze oplossing gedurende het
schooljaar 2015 - 2016 worden gevonden . Zodra deze structurele oplossing gevonden zal het
college u hierover informeren.

7. De raadsmededeling wordt via de dagmail naar u verstuurd

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd

Het burgemeester en wethouders,

Hans

N

Wethouder ondenrvijs


